

## 東吳大學 112 學年度春季班外國學生申請入學核准入學通知書

## Acceptance Letter for International Students of Soochow University (2024 Spring Semester)

身分別：外國學生 (International Students)

一、姓名 (Name)：《中文姓名》《英文姓名》

二、性別 (Gender)：《性別》

三、出生年月日 (Date of Birth yyyy/mm/dd/)：《出生年月日》

四、國別 (Nationality)：《國籍》

五、核准入學學系班級 (Approved Class and Department)：《申請學系》

六、授課語言 (Language of Instruction)：企業管理學系碩士班 (國際商管學程) 全英語授課，其他各學系均為中文授課。

Global Business Program as one of the Business Administration Graduate Programs provides independent courses taught in English, other programs in Chinese.

七、請於 **2023 年 11 月 30 日起至 2023 年 12 月 15 日止** 上網填寫就讀意願，逾期未回覆者，即以自願放棄入學資格論，不得異議。如有疑問，請速電本校招生委員會。

Please reply enrollment between **November 30, 2023 and December 15, 2023** online.

Late reply will be taken as abandonment of the offer. No later dispute of this ruling will be entertained. Website: <https://foreigner.sys.scu.edu.tw/exam/?mode=a>

For any questions, please contact Admissions Committee.

聯絡資訊 Contact Information:  
招生委員會 Admissions Committee  
Telephone: 886-2-28819471 ext. 6062~6069  
Email: [twy0615@scu.edu.tw](mailto:twy0615@scu.edu.tw)

八、註冊日期、地點(Registration Date/Place)：

學位 Program	學院 Schools	地點 Place	日期 Date
學士班 Bachelor Program	各學院 All Schools	城中校區註冊課務組 Downtown Campus R3102	February 19, 2024
學士班轉學生 Transfer Students of Bachelor Program			
碩士班 Graduate Program			

九、註冊須知 (Registration):

1. 所有新生及轉學生務必依規定日期繳交經我國駐外機構驗證之學位證書正本、成績單正本、護照影本及最近二吋半身脫帽相片 1 張等相關文件，並完成註冊繳費手續。

All new students should submit original degree/diploma certificate, transcript (both authenticated by an overseas mission), a photocopy of passport by the due date, 2-inch passport photo and complete the registration payment process.

2. 具外國國籍兼具中華民國國籍者，應自始未曾在臺設有戶籍，並符合海外連續居留年限及未具僑生身分等條件，日後如經查證確曾在臺設有戶籍，所獲入學許可將予撤銷。

Accepted applicants who possess both foreign nationality and R.O.C nationality will disqualify their admission if they are confirmed to have held household registration in Taiwan. They are required to have never held household registration in Taiwan from the start and meet the qualification of staying overseas for certain years and have never had an overseas student status.

十、注意事項 (Miscellaneous)：

1. 註冊時應繳交健康檢查證明表〈健康檢查表將附帶於新生註冊入學通知內〉，並且須附麻疹及德國麻疹檢驗結果與接種紀錄（於國外檢查者須有駐外機構加蓋認證章戳）。  
Upon registration, international students should submit the medical report enclosed in admission notice and the examination result of measles and rubella or proof of vaccination. (If the examination is done in a foreign country, authentication by an overseas mission is needed.)
2. 各項入出境簽證手續須自行辦理，來臺簽證流程及應備文件如下：  
Admitted students should obtain valid visa by himself/ herself. The following are the visa application process and required documents:

A、核准入學通知書	Letter of acceptance
B、護照	Passport
C、體檢表	Health examination certificate
D、2 吋照片	Six 2-inch photos

說明：請到你國家的台灣駐海外辦事處辦理簽證，簽證目的為東吳大學外國學生。

Note: Please apply for your visa at the representative office of the R.O.C. in your city or country.  
Your visa purpose is being an international student of SCU.

**❖ 本入學通知書並不保證取得來臺簽證 ❖**  
**❖ *There is no guarantee for obtaining a Taiwan entry visa with this acceptance letter.* ❖**

十一、錄取學生依各學系之規定需補修大學部基礎科目與學分者，應補修及格後始准畢業，但其學分與成績不計入該學系畢業學分數內計算。

If a department determines that an admitted student should make up basic course credits to complete a degree, the student must meet the requirements of the course, and such credits are not counted towards the credit requirements of the program.

十二、畢業年級相當於國內高級中等學校二年級之境外地區同級同類學校畢業生，以同等學力入學後，應在規定之修業期限內增加其應修之畢業學分十二學分。

Individuals that graduated with lesser years of study than Taiwan's educational system can still apply for the entrance exams of the bachelor's degree program; but each department should make amends to increase the credits needed for graduation to at least 12 credits.

十三、學雜費收退費、獎學金暨其他補充說明：請詳見招生簡章第捌項。

<https://www.scu.edu.tw/entrance/anounce/112/H/02Spring/h-book.pdf>

General tuition fees, Scholarships, and Other Information please see the enrollment guide "VIII".

<https://www.scu.edu.tw/entrance/anounce/112/H/02Spring/h-book-1.pdf>

十四、學系聯絡人 (Contact person of the department)：「學系聯絡人」主任

Email：     «Email»    

東吳大學 112 學年度招生委員會  
Soochow University Admissions Committee 2023